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ζήη• 
Στη Φιλιππιάδα πραγµατοποιήθηκε 

η περιφερειακή σύσκεψη 
του ΣΥΡΙΖΑ ΕΚΜ, µε τη συµµετοχή 

των συντονιστικών γραµµατειών 
των Τοπικών Επιτροπών 

των τεσσάρων Νοµών της Ηπείρου, 
των τριών βουλευτών, του 

περιφερειακού συµβούλου και 
των µελών ΠΣΕ από την Ήπειρο. 

Συζητήθηκαν 
θέµατα της τρέχουσας 

επικαιρότητας 
καθώς και 

οι άξονες δράσης 
σε γενικό και τοπικό 

επίπεδο, ύστερα 
από εισήγηση 

της κ. Λίτσας Κιτσαντά. 
Στα τοπικά προβλήµατα 

αναφέρθηκαν ο περιφερειακός 
σύµβουλος και µέλος της ΠΣΕ 
Γιάννης Παπαδηµητρίου και οι 
τρεις Βουλευτές Ηπείρου του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ Χρήστος Μαντάς, 
Όλγα Γεροβασίλη και Κώστας 
Μπάρκας. 

Για τη «∆Ω∆ΩΝΗ» 
• Στη σύσκεψη έγινε εκτενής 

αναφορά στη γαλακτοβιοµηχανία 
«∆Ω∆ΩΝΗ», ενώ χθες εκδόθηκε 
νέα κοινή ανακοίνωση των τριών 
βουλευτών Χρήστου Μαντά, Όλγας 
Γεροβασίλη και Κώστα Μπάρκα, 

στην οποία εκφράζεται η βαθιά 
τους ανησυχία για την εξέλιξη της 
διαδικασίας πώλησης - εκποίησης 
της. Οι τρεις βουλευτές ζητούν να 
σταµατήσει αµέσως η διαδικασία, 
για τον πρόσθετο λόγο ότι οι ενδιαφερόµενες 

επιχειρήσεις προσφέρουν 
κατ' ουσία «εξευτελιστικό τίµηµα», 

υποστηρίζοντας ότι η 
«∆Ω∆ΩΝΗ» είναι οικονοµικά 

εύρωστη 
για αυτό και τα δάνειά 

της έχουν πάει 
την «καλή» ATE. 
Οι τρεις βουλευτές, 
αναφέρουν ακόµη, 
ότι ο ΣΥΡΙΖΑ έχει 
καταθέσει αίτηµα 

για άµεση κοινή σύγκληση των 
∆ιαρκών Επιτροπών Οικονοµικών 
Παραγωγής και Εµπορίου, χωρίς 
µέχρι στιγµής απάντηση. 

Για τους φυσιοθεραπευτές 
Ερώτηση κατέθεσαν στη Βουλή 

οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ - ΕΚΜ 
Χρήστος Μαντάς, Νίκος Μιχαλάκης, 

Κώστας Ζαχαριάς και Ανδρέας 
Ξάνθος µε αντικείµενο την ένταξη 
στη λίστα βαρέων και ανθυγιεινών 

επαγγελµάτων (ΒΑΕ) των φυσιοθεραπευτών 
και για την αποπληρωµή 

των οφειλών του ΕΟΠΥΥ 
προς αυτούς. 

Στην περιφερειακή σύσκεψη πσν έγινε στη Φιλιππιάδα 

Για γενικά και τοπικά θέµατα 
συζήτησαν οι του ΣΥΡΙΖΑ 

Για γενικά και τοπικά θέµατα 
συζήτησαν οι του ΣΥΡΙΖΑ 
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